

# CMC CRAWLER MOBILE CRUSHER

Specialist in Stone Crusher Never Ending Improvement 略銘CMC履帶式移動破碎站

## CMC CRAWLER MOBILE CRUSHER

### 啓銘CMC履帶式移動破碎站

Is a new kind of high efficient crushing plant equipment, and can be driven by its own engine power. The deft design of crawler enables it to reach any location of working site even under horrible terrain condition. The flexibility helps to eliminate unnecessary process and makes it more convenient in coordination of accessory machineries and crushing plant. As excellent and integrated design as it is, this plant can be easily transmitted to work site on a trailer and start working once gets to spots. The mobile crawler jaw plant, meeting the technical qualification, has the productivity, crushing ration and uniform product shape.

是一種高效率的破碎設備,採用自行驅動方式,在任何 地形條件下,此設備均可達到工作場地的任意位置。這 樣可以減少對物料的處理操作,並且方便全部輔助機械 設備的協調。通過無線遙控操縱,可以非常容易地把破 碎機開到拖車上,並將其運送至作業地點。因為無須裝 配時間,所以設備一到作業場地即可立即投入工作。鄂 式移動破碎站破碎比大,其優化設計可滿足破碎機最需 要的技術特點,生產率高,成品料粒度均匀一致。



#### **Mobile crawler crusher features:**

- Mobile crawler crusher has light weight, small volume, especially suitable for small area site working
- Convenient transport, no harm to road, multifunctional equipment and wide application scope.
- Mechatronic-hydraulic integrated multifunctional construction machinery and highly constructed with small, medium and large size.
- Turning in place with capability of all—wheel drive, standard configuration, fast equipment changing. perfect protection system, best fit in narrow and complicated terrains.
- The equipped power package is the most optimized design.
- Can climb hill, and meets requirement of mountain quarry, hydraulic power station, coal mining crushina.

#### 履帶式移動破碎站特點:

- 移動式破碎設備產品具有重量輕、體積小、特別適合狹窄場地工作。
- 運輸方便、履帶行走、不損傷路面、配備多功能屬具,適應範圍廣。
- 集機、電、液一體化的典型的多功能工程機械產品。其結構緊湊、整機 外形尺寸有大中小不同型號。
- 整機採用全輪驅動,可實現原地轉向,標準配置,快換裝置,具有完善 的安全保護功能,特別適用於場地狹窄、複雜區域。
- 隨機附帶動力組-最優化設計。
- 可以爬坡作業,滿足礦山、水電站、煤礦等工程破碎要求。

### TECHNICAL DATA 技術參數表



Mohile	aw	<b>圖</b> 金	推 硫	菘	访占



類型 Type	CMC-UT-90	CMC-UT-100	CMC-UT-110	
長度 Length	12900mm	14600mm	15800mm	
,寬度 Width	2500mm	2800mm	3000mm	
高度 Height	3200mm	3500mm	3800mm	
重量 Weight	27.8 tons	40.8 tons	50.6 tons	
破碎機型號 Jaw crusher	UJS900	UJS1000	UJS1100	
進料口 Feed opening	900×600mm	1000×00mm	1100×850mm	
電機功率 Crusher power	75kw	110kw	130kw	
發電機功率 Generator power	168kw	224kw	310kw	
給料機型號 Feeder	VG936	VG1142	VG1142	

類型 Type	CMC-PT-2A	CMC-PT-3A	CMC-PT-4A
長度 Length	16750mm	16750mm	18800mm
寬度 Width	3000mm	3500mm	3800mm
高度 Height	3500mm	3800mm	4000mm
Weight	32 tons	43.8 tons	52.6 tons
破碎機型號 Cone crusher	PS2A	PF3A	PF4A
進料口 Feed opening	95mm	150mm	198mm
電機功率 Crusher power	75kw	210kw	280kw
發電機功率 Generator power	168kw	450kw	510kw
給料機型號 Feeder	VF7020	VF8025	VF9025